
Van de voorzitter, 
We zijn als vereniging aan een 
jubileumjaar begonnen! 20 jaar 
bestaat de wijkvereniging alweer en 
er zijn in de loop van die jaren heel 
wat zaken geregeld en afspraken 
gemaakt met de gemeente, zaken 
georganiseerd voor de bewoners 
van de wijk en (kleine) problemen opgelost voor zover dat 
mogelijk was. Een flink aantal jaren ben ik zelf nauw 
betrokken geweest bij de vereniging als bestuurder. Zoals 
u verderop kunt lezen zou ik de voorzittershamer best over 
willen dragen maar we hebben nog geen kandidaat 
gevonden die daarvoor interesse heeft getoond. Op de 
Algemene Ledenvergadering (ALV) zullen we daar samen 
verder over spreken. 

Het jaar begon, zoals inmiddels gebruikelijk, met de 
Nieuwjaarsreceptie in 'de Vier Linden'. De verzorging was 
uiteraard weer prima; hapjes en drankjes en natuurlijk 
oliebollen al was de maand januari al bijna voorbij! We 
mochten meer dan 100 bewoners de hand schudden en het 

bes te wensen 
voor het komen-
de jaar. Leuk was 
het dat de 
wijkwethouder, 
Derk Alssema, er 
weer bij was dit 
j aa r. Zou da t 
komen door de 
'vrijkaartjes' voor 
d e b i n n e n -
speeltuin voor 
zijn kinderen?  
Verrassend was 
het dat ook de 
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burgemeester, Margot Mulder, langs kwam en ruim de tijd 
nam om met veel bewoners van de wijk een kort gesprek 
te voeren. Het werd door iedereen zeer op prijs gesteld. 
Het bestuur heeft besloten ook begin 2020 weer een 
receptie te organiseren en dat in de begroting op te 
nemen. 

Evenals voorgaande jaren hebben de meeste leden die zijn 
ingeschreven hun contributie voor 2018 betaald. We 
hebben de administratie wel opgeschoond; de adressen 
waarvan 3 jaar geen contributie is binnen gekomen en die 
niet reageren op een oproep daartoe zijn uitgeschreven. 
Niet iedereen die uit de wijk verhuist geeft door dat zij zijn 
vertrokken en dus het lidmaatschap willen beëindigen. 
Nieuwe bewoners zijn natuurlijk altijd welkom maar 
moeten zich dan wel melden. Dit kan eenvoudig door een 
mailtje te sturen naar de penningmeester of via de website 
de adresgegevens door te geven. Denkt u er ook aan uw 
contributie voor 2019 te betalen? Om de grote uitgaven te 
kunnen financieren rondom het jubileumfeest is uw 
bijdrage nodig! 

Over het geplande feest op zaterdag 22 juni kunt u 
verderop meer lezen. Het bestuur heeft samen met een 
werkgroep een leuk middag/avond programma opgesteld 
en er zijn al heel wat afspraken gemaakt met 'derden' die 
er mede voor gaan zorgen dat het een leuk feest gaat 
worden. Zoals U in de Bevelander hebt kunnen lezen is de 
evenementen-vergunning door de gemeente afgegeven en 
kunnen we verder het draaiboek uit gaan rollen. We hopen 
op een echt wijk-feest waarbij we velen van u mogen 
begroeten. 

Voorzitter Cees Verkuil 
Verlichte bomen 
Veel langer dan de bedoeling was heeft er aan het begin 
van de Noordhoeklaan weer een mooie boom gestaan. We 
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bedanken de mannen die ook dit 
jaar weer het plaatsten ervan en 
het voorzien van verlichting hebben 
verzorgd.  
Ook de boom op de Oranje rotonde 
was dit jaar weer goed verlicht. Al 
twee jaar achterelkaar was er een 
probleem – mogelijk kortsluiting 
door vocht – als we de stroom 
weer hadden aangesloten in 
november. De medewerkers van de 
gemeente hebben er weer naar 
gekeken en besloten een geheel 
nieuwe verlichting aan te brengen. 

Deze zal nu het hele jaar blijven branden; dat moet 
problemen voorkomen in de toekomst. Met de kosten valt 
het reuze mee want ook dit is energiezuinige led 
verlichting. 
Van veel bewoners hebben we gehoord dat zij het wel leuk 
vinden dat de lampjes nog branden en dat het een gevoel 
van 'thuiskomen' geeft als je via de Oranjeweg naar huis 
komt. We hopen dat we er nog lang van kunnen genieten. 
CéVé 

Bestuurszaken 
D e m e e s t e t i j d 
hebben we als bestuur 
b e s t e e d a a n h e t 
voorbereiden van het 
fees t op 22 jun i . 
I d e e ë n w a r e n e r 
g e n o e g m a a r e r 
moest natuurlijk ook 
worden bekeken of er 
m e n s e n k o n d e n 

worden ingehuurd, het terrein kon worden ingericht met 
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onder andere een tent en aggregaat voor stroom, 
aanvragen van een vergunning bij de gemeente en het 
regelen van allerlei bijkomende zaken. 

Namens de wijkvereniging heeft Glyn Duyser contacten 
gehad met de gemeente Goes over de opzet van een 
nieuwe website. Het is de bedoeling dat hierop alle wijken 
van Goes kunnen aansluiten en evenementen dan breed 
worden gedeeld. We houden wel een eigen website maar 
dan in een vernieuwde vorm. Als een en ander eenmaal 
functioneert zullen wij u daarover verder informeren. 

De penningmeester gaat helaas wegens omstandigheden 
verhuizen naar buiten de wijk. Jammer dat we alweer zo 
snel afscheid moeten nemen van Danny van Solm. Het 
bestuur probeert voor de Algemene Ladenvergadering nog 
een vervanger te vinden die het werk van Danny over wil 
nemen. Ieder lid van de vereniging, die dat ook wel zou 
willen doen, wordt van harte uitgenodigd zich te melden bij 
een van de bestuursleden zodat we op de ALV een keuze 
hebben!  

Mijn tijd als voorzitter is reglementair weer voorbij. Als 
bestuur hebben we hierover gesproken en een voorstel kan 
zijn om de statuten aan te passen zodat de zittingstermijn, 
-2 jaar-  van bestuursleden anders wordt omschreven en 
er  
meerdere malen een herbenoeming plaats kan vinden. 
Het bestuur wil dit graag met de leden bespreken op de 
komende ALV. 

Alle leden kunnen tot voor de aanvang van de ALV zichzelf 
en/of andere leden voordragen als kandidaat voor de 
functie van voorzitter of een andere bestuursfunctie. Mocht 
er van deze mogelijkheid gebruik worden gemaakt dan trek 
ik mij terug als kandidaat en maakt ik plaats voor een 
nieuwe voorzitter. 
CéVé 
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Uitnodiging 
Voor:  Algemene Ledenvergadering  
Datum:  20 mei 2019 
Plaats:  Hal Calvijn College (hoek Noordhoeklaan - 
Langemeet 
Aanvang: 20.00 uur   Vooraf is er inloop met koffie 

AGENDA 

1. Opening door de voorzitter 
2. Vaststellen agenda 
3. Bestuursmededelingen 
4. Verslagen: 

- Notulen ALV 2018    (blz. 06) 
- Jaarverslag 2018     (blz. 15) 
- Financieel Jaarverslag 2018  (blz. 18) 
- Begroting 2019     (blz. 18) 
- Vaststellen contributie 2019 

5. Voorstellen besteding wijkbudget 
6. Bestuurssamenstelling 

PAUZE 

7. Gelegenheid tot stellen van vragen wijkwethouder 
8. Gelegenheid tot stellen van vragen wijkcoördinator 
9. Rondvraag 
10. Sluiting van de vergadering 

Na afloop is er gelegenheid om onder het genot van een 
hapje en een drankje na te praten met elkaar. 

We hopen velen van u te mogen ontmoeten! 

Notulen Algemene Ledenvergadering 2018 
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1. Opening  
Om 20.00 uur opent de voorzitter de vergadering en heet 
alle aanwezigen welkom. Een speciaal woord van welkom is 
er mevrouw de Feijter. Zij en haar man zijn onlangs 
onderscheiden met de benoeming als lid van de orde van 
Oranje Nassau. Het werk dat zij doen voor de 
wijkvereniging is een onderdeel geweest van de 
aanbeveling. 
Op voorhand bedankt de voorzitter het team van 
basisschool 'de Wingerd' voor het beschikbaar stellen van 
de ruimte om te vergaderen en Hanneke's Catering die 
vanavond de koffie/thee en hapjes en drankjes na afloop 
van de vergadering zal verzorgen. 

2. Vaststellen agenda 
De voorzitter geeft aan dat vanavond de agenda zal 
worden afgewerkt zoals deze is opgenomen in het wijkblad. 
De wijkwethouder heeft aangegeven in verband met de 
coalitie besprekingen wat later ter vergadering zal komen. 
Hij is wel bereid vragen vanuit de vergadering te 
beantwoorden. De wijk-coördinator heeft aangegeven 
vanavond niet aanwezig te kunnen zijn. Haar spreektijd 
onder punt 8 komt dus te vervallen. In plaats daarvan zal 
Monique Copper wat zeggen als de 'nieuwe' contactpersoon 
voor de wijk namens SMWO. Met deze aanpassingen wordt 
de agenda vastgesteld. 

3. Bestuursmededelingen 
• De verlichting in de boom op de Oranje rotonde is nog 

steeds niet optimaal. Er is verschillende keren naar 
gekeken door werknemers van de gemeente en nu is 
afgesproken dat eind van het jaar opnieuw onderzoek 
zal worden gedaan. Het is de bedoeling dat in het 
komende winterseizoen de lampjes wel weer op volle 
sterkte zullen branden. 

• De Nieuwjaarsreceptie was ook dit jaar weer een 
succes. Op een gegeven moment werden er meer dan 
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100 aanwezigen geteld, waaronder veel 'nieuwe' 
gezichten. Hoewel dit een grotere uitgave met zich 
mee brengt is het bestuur van mening dat we deze 
activiteit moeten voortzetten. Er zal een grotere 
bijdrage worden gevraagd uit het wijkbudget, maar 
ook vanuit de eigen kas zal er dan meer worden 
uitgegeven. Omdat het echter een succes blijkt te zijn 
willen we het ook voor 2019 handhaven. 

• In samenwerking met de leerlingen van het Calvijn 
College zijn er drie picknick tafels gemaakt. De 
financiering is deels verzorgd vanuit het wijkbudget 
zoals de vorige keer is afgesproken. De eerste tafel is 
feestelijk geplaatst op het veld aan de Garnaetwei. 
Hierbij werden ook spelletjes gedaan door de 
aanwezige kinderen en was er voor elke deelnemer 
een prijsje beschikbaar. De twee andere tafels zullen 
worden geplaatst na de vakantie: een in de Stelle en 
de andere bij de tafeltennistafel. Mochten er vanuit de 
wijk meer aanvragen binnen komen voor het plaatsen 
van een tafel, dan zal in overleg met het Calvijn 
College worden gekeken of die kan worden gemaakt 
en plaatsing mogelijk is. 

• De wijk BBQ is gepland op 26 mei. De combinatie met 
de garagesale is los gelaten omdat het anders zo'n 
drukke tijd wordt in september. Voor de te maken 
kosten van huur catering enz. is door de werkgroep 
een begroting ingediend welke door het bestuur is 
goed gekeurd. Een deel zal worden aangemeld als post 
voor vergoeding uit het wijkbudget. 

• De garagesale is gepland op 15 september. De 
werkgroep die dit organiseert heeft aangegeven dat er 
al veel aanmeldingen binnen zijn van deelnemers. De 
begroting die is ingediend voor de te verwachtte 
kosten is door het bestuur goedgekeurd. Een deel van 
deze kosten zal worden aangemeld als post voor 
vergoeding uit het wijkbudget. 

• Een datum voor de wijkschouw die dit najaar zal 
worden gehouden is nog niet bekend. Zodra hierover 
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bericht is ontvangen van de gemeente zal dit worden 
gecommuniceerd, in elk geval via de website. De 
aangegeven knelpunten tijdens de wijkschouw in 2017 
zijn voortvarend door de gemeente in behandeling 
genomen. Bijvoorbeeld het fietspad achter het 
kerkgebouw is van een nieuwe deklaag voorzien 
waardoor de scheuren veroorzaakt door de wortels van 
de bomen zijn weggewerkt. Op verzoek van een van 
de leden zal op de website een link worden geplaatst 
naar het totaal overzicht van de wijkschouwen in de 
gemeente waar ook de gegevens betreffende 
Noorhoek zijn te lezen.  

• Er wordt een opmerking gemaakt over het feit dat niet 
leden van de vereniging wel kunnen deelnemen aan 
activiteiten. Ook als deze geld kosten terwijl er dan 
geen contributie wordt betaald. Dit wordt gezien als 
'onrechtvaardig'. Als men geen lid is zou er een 
bijdrage moeten worden gevraagd zodat leden voor de 
betaalde contributie 'voordeel' hebben ten opzichte 
van niet leden. Als voorbeeld wordt genoemd de 
Nieuwjaarsreceptie die de vereniging geld kost maar 
waar ook niet leden komen en consumpties gebruiken. 
Het bestuur zegt toe over deze zaak te zullen 
nadenken maar in eerste instantie niet over wil gaan 
tot het maken van onderscheid tussen wel en niet 
leden van de vereniging bij activiteiten, welke deels 
ook worden betaald vanuit het wijkbudget dat bedoelt 
is voor álle bewoners van de wijk. 

• De baanveger krijgt een plaats in de 'verenigingskast' 
in de school nu er geen plaats meer is op de huidige 
plek van opslag. Er zal in het volgende wijkblad een 
oproep worden gedaan voor het schoon- en 
onderhouden van de machine. 

   4.Verslagen 
Notulen Algemene Ledenvergadering 2017. 
Er zijn geen op- of aanmerkingen op deze notulen dus 
die zullen zo worden vastgelegd. 
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Jaarverslag secretaris 2017. 
Er worden geen op- of aanmerkingen gemaakt naar 
aanleiding van het jaarverslag 2017. De besteding van 
het wijkbudget zal later worden besproken. 
Financieel verslag 2017:  

• De penningmeester geeft uitleg bij het gevoerde beleid 
in 2017. Het overschot dat is gerealiseerd in 2017 
komt vooral door de inkomsten vanuit het wijkbudget. 
Alle aanvragen in 2017 zijn gehonoreerd terwijl de 
kosten van evenementen soms onder het begrootte 
bedrag bleven. Het positieve resultaat zal ten goede 
komen aan het jubileumfeest dat we in 2019 hopen te 
vieren als de vereniging 20 jaar bestaat. 

• De huidige penningmeester heeft goed overleg gehad 
met een van de bestuursleden om de financiën over te 
dragen als hij is afgetreden. 
Begroting 2017: 

• De penningmeester geeft ook bij deze cijfers enige 
uitleg. Het bedrag dat is begroot voor inkomsten 
vanuit het wijkbudget kan zomaar hoger worden als er 
meer evenementen zijn waarvoor een bijdrage kan 
worden gevraagd. 
Balans 2017: 

• Op een toegevoegd overzicht wordt de balans getoond 
zodat de aanwezigen geïnformeerd zijn van de huidige 
stand van zaken. Eerder was besloten deze cijfers niet 
op te nemen in het overzicht in het wijkblad maar wel 
op de ALV kenbaar te maken.  Het overzicht toont een 
behoorlijk bedrag aan 'eigen middelen' die voor een 
groot deel zullen worden ingezet voor festiviteiten 
rondom het jubileum in 2019. 

Rapport Kascontrole commissie  
• Er is een uitvoerig rapport van de kascontrole 

commissie ontvangen. 
Voor controle van de boeken van 2017 werden R. Dijke 
en D. Moens benoemd. Aangezien dhr. Dijke niet 
beschikbaar was is een reserve lid opgetreden als 
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mede- controleur: dhr. D. van Solm. Op het moment 
van controle was hij nog niet officieel toegetreden tot 
het bestuur door aanmelding bij de KvK. 

• De bank- en kasboeken zijn onderzocht en er is 
vastgesteld dat er nauwkeurige verslaglegging heeft 
plaats gevonden van de mutaties in 2017. 

• Het bankpasje is aan vernieuwing toe en moet op de 
juiste naam worden gezet. 

• De commissie adviseert: 
1.het bestuur en met name de penningmeester te 

dechargeren voor het gevoerde beleid in 2017.  
2.naast de penningmeester een tweede bestuurslid te 

machtigen voor financiële zaken en een tweede 
bankpas aan te schaffen. 

3.de huidige bestuursleden aan te melden bij de KvK 
zodat de inschri jv ing daar juist is en de 
bestuurs leden ook namens de verenig ing 
handelsbekwaam zijn. 

4.de kascontrole voor 2018 minstens vier weken voor 
de ALV plaats te laten vinden. 

De voorzitter dankt de commissie voor het uitgebreide 
rapport. Het advies om het bestuur en de penningmeester 
decharge te verlenen wordt door de vergadering 
overgenomen waarvoor de voorzitter hen bedankt. Tevens 
bedankt hij de penningmeester voor het werk dat hij heeft 
gedaan, ook in de voorbereiding voor de overdracht. Hij 
zegt toe dat de aanbevelingen die verder worden gedaan 
ter harte zullen worden genomen. Naast dhr. Moens wordt 
dhr. Melissant benoemd in de kascontrole commissie die de 
boeken over 2018 zullen controleren. De contributie voor 
2018 wordt vastgesteld op € 7,50 per adres. 

5. Voorstellen besteding Wijkbudget 
• Vanuit de vergadering wordt gevraagd of het 

mogelijk is op het veld bij de Garnaetwei een 
voorziening aan te brengen die voorkomt dat de bal 
in de vijver terecht komt als daar wordt gevoetbald. 
Er wordt toegezegd dat er overleg zal zijn met de 
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wijkopzichter of daarvoor mogelijkheden zijn, maar 
er wordt ook gewezen op het veld tietallen meters 
verderop waar ook kan worden gevoetbald en er wel 
voorzieningen zijn. 

• Er wordt gevraagd om aandacht voor het 
'oversteekpunt' op de Noordhoeklaan van de ene 
naar de andere speeltuin. Nu is dat gevaarlijk, zeker 
voor kleine kinderen. Misschien kan er wat aan de 
weginrichting worden gedaan of anders 'gele 
waarschuwingspoppen' worden geplaatst. Hierover 
z a l c o n t a c t w o r d e n o p g e n o m e n m e t d e 
verkeersdeskundige van de gemeente. Het heeft de 
aandacht van het bestuur. 

• Een schriftelijk voorstel dat is binnengekomen: het 
plaatsen van fruitbomen langs de Langemeet/
Kattendijksedijk wordt besproken. Het onderhoud zal 
veel inzet vragen van de wijkbewoners en blijkt op 
meerdere plaatsen waar dit al is gerealiseerd vaak 
een probleem te zijn. Daarom wordt ervan af gezien 
voorstellen hiertoe bij de gemeente in te dienen. 

• De voorzitter geeft aan dat ideeën altijd welkom zijn 
en aan het bestuur kunnen worden doorgegeven. 

6.Bestuurssamenstelling 
De leden die zich op de vorige ALV beschikbaar hebben 
gesteld voor een bestuursfunctie zijn uitgenodigd voor 
een volgende bestuursvergadering om door te nemen 
wat er van hen zou worden verwacht. Ze hebben allen 
toegestemd in een definitieve benoeming en met het 
mandaat vanuit de ALV 2017 is het toenmalige bestuur 
ook overgagaan tot vaststellen van de onderlinge 
functies.  

De penningmeester heeft eerder aangegeven nog één 
jaar aan te willen blijven maar daarna zijn functie ter 
beschikking te stellen en niet meer herkiesbaar te zijn. 
In zijn plaats stelt het bestuur voor dhr. D. van Solm 
te benoemen als penningmeester.  
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Dhr. Melissant wordt bedankt voor het vele werk dat 
hij heeft gedaan voor de vereniging en hem wordt 
namens de vereniging een bos bloemen en een 
'vloeibaar' geschenk aangeboden. Hij bedankt ieder 
daarvoor en wenst dat de vereniging nog lang op 
dezelfde manier door zal kunnen gaan om iets te 
betekenen voor de wijk. 

Hoewel de voorzitter statutair ook aftredend is stelt 
het bestuur voor zijn zittingsperiode met nog een jaar 
te verlengen. Het lijkt niet wijs om het huidige bestuur 
nu verder te laten gaan zonder 'ervaren bestuurders' 
als naast het vertrek van de penningmeester ook de 
voorzitter zou vertrekken. Dit voorstel wordt zonder 
stemming door de vergadering overgenomen. 

PAUZE 

      7. Vragen aan de wethouder 
De wijkwethouder is inmiddels ook ter vergadering en 
spreekt zijn dank uit voor de uitnodiging. Er is niet 
veel te vertellen over de wijk, geeft hij aan, het is een 
mooie en rustige omgeving zonder veel problemen. 
Hoewel hij nu 'demissionair' is na de laatste 
verkiezingen, is hij voor zover mogelijk wel bereid 
antwoorden te geven op vragen die er leven bij de 
aanwezigen. Punten die naar voren worden gebracht 
zijn: 
• de ontsluiting van de wijk, vooral via de rondweg 

over de ophaalbrug laat nogal eens te wensen over 
• de afstelling van de verkeerslichten kan daar beter 
• er is in de wijk geen enkel gebouw ter beschikking 

voor wijkactiviteiten. Zijn daarvoor misschien nog 
mogelijkheden 

• kan er worden gekeken naar de verlichting aan het 
einde van het fietspad vanuit de Hollands Hoeve 
richting de wijk 
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• kan de middenberm in de Noordhoeklaan beter 
worden onderhouden door deze meer te maaien of 
het gras te vervangen door struiken of planten 

• komen er weer hondenpoepzakjes beschikbaar of is 
het mogelijk een honden-uitlaatstrook aan te leggen 

Op alle punten gaat de wijkwethouder in maar niet 
alles valt onder zijn portefeuille. Voor de ontsluiting 
van de wijk is veel aandacht, er worden inmiddels al 
werkzaamheden uitgevoerd om dit te verbeteren. 
Mogelijkheden voor een 'eigen' wijkgebouw ziet hij ook 
niet en het beleid is toch om meer zaken in Goes te 
clusteren. Misschien meer gebruik maken van de 
mogelijkheden die 'de Krul' kan bieden. Naar de 
verlichting zal hij laten kijken, alsook naar de situatie 
van het maaien van de middenbermen in de 
Noordhoeklaan. Het 'honden-uitlaat-probleem' komt in 
elke week terug en blijft vooral een punt van aandacht 
voor de baasjes zelf. 
De wi jkwethouder wordt bedankt voor z i jn 
aanwezigheid en beantwoorden van vragen. Hij verlaat 
hierna de vergadering. 

       
      8. Vragen aan wijkcoördinatrice SMWO 

Monique Copper is opnieuw de contactpersoon voor 
onze wijk namens SMWO. Zij is dit eerder geweest en 
hoopt dat het nu langer zo zal blijven. Ze geeft wat 
toelichting op de werkzaamheden en mogelijkheden 
die er voor de wijken zijn via samenwerking met 
SMWO: 
• Als er behoefte is aan het volgen van cursussen dan 

kan dat via het SMWO worden aangevraagd en 
geregeld 

• voor het aanvragen van subsidies, het meedenken 
bij het organiseren van festiviteiten kan ook 
medewerking van SMWO worden gevraagd 

• eigen inzet blijft altijd het doel 
• bij vragen en/of ondersteuning kan altijd een beroep 

worden gedaan op medewerkers van SMWO 
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Gevraagd wordt waar men zich aan kan melden als je 
wat wil doen voor oudere bewoners in de wijk. Is er 
een overzicht beschikbaar? Vrijwilligers kan SMWO 
altijd gebruiken en ze worden ingezet als er vraag naar 
is. Op voorhand zijn geen gegevens bekend. Zij die 
hulp nodig hebben kunnen dit bij SMWO aanvragen, 
misschien is het mogelijk in een volgend wijkblad 
hieraan eens aandacht te geven. Monique zegt toe 
hiervoor kopij aan te leveren. 
Monique wordt bedankt voor haar aanwezigheid en 
afgesproken wordt dat er onderling contact zal worden 
gehouden tussen haar en het bestuur. 

9.  Rondvraag 
• In de rondvraag wordt er gevraagd of er een 

wijkvlag kan worden gemaakt. Er wordt aangegeven 
dat een ontwerp en begroting voor het fabriceren 
ervan bij het bestuur kan worden ingediend. 

• Er wordt aandacht gevraagd voor een flinke hobbel 
in het fietspad aan het begin van de Noordhoeklaan. 
Er wordt aangegeven dat hiervoor het snelst 
aandacht is als men dat zelf meldt bij de gemeente. 

• Er wordt gevraagd naar de situatie rondom het 
opzetten van de WhatsApp groepen. Er is een 
website opgezet waar men zich aan kan melden. Het 
bestuur zal proberen zo snel mogelijk helderheid te 
krijgen wat de vervolgstappen nu zullen zijn en de 
leden daarover informeren. 

10. Sluiting. 
De voorzitter dankt ieder voor zijn komst en inbreng 
vanavond, sluit de vergadering en nodigt alle 
aanwezigen  uit om nog even na te praten onder het 
genot van een hapje en een drankje.  

CéVé 
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Jaaroverzicht 2018 
Evenals voorgaande jaren begonnen we 2018 met een 
gezellig samenzijn in de Vier Linden. Het blijft leuk elkaar 
als wijkbewoners te ontmoeten en te spreken. Fijn ook om 
daar nieuwe bewoners te ontmoeten waarvan er een paar 
direct lid van de vereniging zijn geworden! Leuk dat de 
wijkwethouder er weer was en verrassend dat ook de 
burgemeester langs kwam en met velen een gesprekje 
had. 

Vergaderingen 
Het bestuur is een paar maal bij elkaar gekomen om 
lopende zaken te bespreken en afspraken te maken. We 
proberen zoveel mogelijk via email te communiceren zodat 
echte vergaderingen niet nodig zijn. Er is overleg geweest 
met bewonersgroepen over de garagesale en de 
wijkbarbecue. Natuurlijk moest ook de ALV worden 
voorbereid. We hebben een voorlichtingsavond bijgewoond, 
georganiseerd door de gemeente, over het nieuwe systeem 
van het ophalen van afval en een avond met het 
voorstellen van het Groenplan Goes. Het bestuur was ook 
vertegenwoordigd bij de uitreiking van de koninklijke 
onderscheiding aan Sjaak en Hannie de Feijter en het 
Jeugdlintje aan Owen Kaat. Tevens werd de plaatselijke 
Dodenherdenking bijgewoond.  
Samen met medewerkers van de gemeente, de wijk- 
wethouder en -opzichter en enkele raadsleden hebben we 
de jaarlijkse zomerschouw gehouden in de wijk.  

Contributie 
In 2018 is de ontvangst van contributie niet tegengevallen. 
Dat komt mede door het uitschrijven van adressen 
waarmee al langer dan twee jaar geen contact was 
geweest. Door verhuizing uit de wijk is het ledenbestand 
waarschijnlijk niet meer up-to-date. Om alles écht weer op 
orde te krijgen zou een huis-aan-huis actie nodig zijn maar 
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daarvoor ontbreekt het aan mankracht binnen het bestuur. 
Vrijwilligers mogen zich altijd aanmelden! 

Besteding wijkbudget 
In 2018 is een beroep op het wijkbudget gedaan voor de 
(gedeeltelijke) financiering van de nieuwjaarsreceptie, 
kerstboom in de wijk op de Noordhoeklaan, onkosten 
garagesale en wijk BBQ. In 2018 zijn er op drie plaatsen in 
de wijk picknick tafels geplaatst die zijn gemaakt door 
leerlingen van het Calvijn College. Een bijdrage in de 
kosten is in 2017 al aangevraagd bij de gemeente om dat 
te doen vanuit het beschikbare wijkbudget. Die aanvraag is 
gehonoreerd. 

Wijkblad 
Het wijkblad is in 2018 twee maal verschenen.  
Gelukkig hebben nu wel wat kopij van leden uit de wijk 
ontvangen, maar het blijft altijd een klus om het tot een 
leesbaar verhaal te maken. Toch is het bestuur van mening 
dat we deze vorm van communicatie met de bewoners van 
de wijk als het even kan in stand moeten houden. 
Daarnaast zouden we graag beschikken over de email 
adressen van de leden om zodoende snel en op korte 
termijn berichten door te kunnen sturen die van belang zijn 
voor allen. Geef daarom uw naam en adres via een email 
aan een van de bes tuurs leden door o f naar : 
voorzitter@noordhoekgoes.nl dan kunnen we een groep 
aanmaken! 

Wijkschouw 
Zoals elk jaar heeft er ook nu weer een 
wijkschouw plaats gevonden. Op 11 juli 
was er een fl ink groepje fietsers 
aanwezig om dit mee te maken. We 
h e b b e n s t i l g e s t a a n b i j d e 
inspectiepunten die de gemeente zelf 
heeft vastgesteld maar ook bij adressen 

en plekken die door bewoners waren doorgegeven. Het is 
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altijd zinvol om samen met bewoners, ambtenaren en de 
wijkopzichter te kijken waar we de wijk nog mooier kunnen 
maken.  
Het thema dit jaar was: wateroverlast in de openbare 
ruimte. 

Festiviteiten 
Met de kinderen uit de wijk zijn in het voorjaar de schapen 
gewassen! Niets vinden ze leuker dan met een teiltje water 
en een borstel 'lekker knoeien'. De groene aanslag was dan 
ook in een mum van tijd verdwenen en de schapen 
stonden er weer schoon bij!  
Op 18 april is de eerste van drie picknicktafels feestelijk 

geplaatst op het 
g r a s v e l d b i j d e 
Garnaetwei. Voor de 
kinderen waren er 
allerlei leuke spellen 
georganiseerd en 
prijzen beschikbaar. 
Natuurlijk was er 
ook wat lekkers en 
drinken geregeld.  
Op 26 mei werd de 
wijk BBQ gehouden 
en de derde garage 

sale op 15 september. 71 Deelnemers uit de wijk 
hadden zich hiervoor aangemeld en de opritten en 
stoepen stonden vol met spulletjes die werden 
aangeboden. Op het grasveld aan de Garnaetwei werd 
gezorgd voor een kopje koffie of thee met keuze uit 
verschillende taarten die door de wijkbewoners waren 
gebakken. 
CéVé 

Financieel overzicht 2018 
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De penningmeester zal op de ALV deze 

JAAROVERZICHT 2018

INKOMSTEN  UITGAVEN

Post Begroot Werkelijk  Post Begroot Werkelijk

Contributies 1.800,00 1.216,50  Bestuurskosten 345,00 366,49

Wijkbudget 1.250,00 1.147,00  Vergaderingen 250,00 251,35

Bewonersbudget 1.300,00 1.300,00  Wijkblad 800,00 557,99

Rente 2,00 1,50  Nieuwjaarsreceptie 1.230,00 1.229,75

    Bankkosten 135,00 120,32

    Verzekeringen 186,00 185,86

    Betho Onderhoud 165,00 160,94

    Website 45,00 43,56

    Evenementen 850,00 1.510,71

    Onvoorzien 346,00  

TOTAAL 4.352,00 3.665,00 TOTAAL 4.352,00 4.426,97

BEGROTING 2019

INKOMSTEN  UITGAVEN

Post Begroot Werkelijk  Post Begroot Werkelijk

Contributies 1.800,00 750,50  Bestuurskosten 345,00 319,16

Wijkbudget 1.250,00 1.325,00  Vergaderingen 250,00 30,00

Bewonersbudget 1.300,00 1.300,00  Wijkblad 800,00 0,00

Rente 2,00 0,70  Nieuwjaarsreceptie 1.230,00 1.158,30

    Bankkosten 135,00 39,80

    Verzekeringen 186,00 190,58

    Betho Onderhoud 165,00 138,00

    Website 45,00 0,00

    Evenementen 5.000,00 0,00

    Onvoorzien 346,00  

TOTAAL 4.352,00 3.376,20 TOTAAL 8.502,00 1.875,84

In de cijfers van 2019 is de stand opgenomen per 18 april 2019.

Eigen vermogen op betaalrekening 3.879,41

Eigen vermogen op spaarrekening 7.014,45
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cijfers nader toelichten. 
Het bestuur stelt voor de contributie voor 2020 te 
handhaven op € 7.50 per adres. 
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Jubileumfeest 
Het schiet al aardig op richting 22 juni! 
Die zaterdag middag en avond heeft 
het bestuur uitgekozen om met de 
bewoners van de wijk te vieren dat de 
wijkvereniging Noordhoek officieel 20 
jaar bestaat. We hebben er alles aan 
gedaan om er een gezellig feest van te 
maken met voor elk wat wils.  Hierbij 

het programma: 

15.30 uur Kinderen uit de wijk verzamelen op het 
grasveld bij de Garnaetwei met versierde 
fietsen. Als iedereen aanwezig is wordt er een 
ronde door de wijk gereden 'achter de 
muziek' aan. Bij terugkomst volgt de 
prijsuitreiking. 

16.00 uur  Ouders en deelnemers komen samen op het 
grasveld. Daar staat al een grote tent, er is 
een bar voor koffie, thee, fris en licht 
alcoholische drankjes. Gedurende een uur kan 
een bon worden ingeleverd bij IJsKees voor 
een lekker ijsje mét topping! 

16.30 uur Gedurende een uur is Magician Ever van 
Asselt te gast die prachtige ballonfiguren 
maakt voor de kinderen. 

15.30 uur Aansteken van de BBQ die wordt verzorgd 
door de mensen van de CuliKever. Dit is een 
omgebouwde volkswagen met alles erop en 
eraan om een heerlijke BBQ te verzorgen. 

19.00 uur Start van het optreden van de band Dr. Jekyll. 
Zij spelen in de tent, waarin een houten vloer 
ligt 'voor een dansje' tot een uur of tien. 

20.00 uur Einde van de BBQ, de bar blijft open voor een 
gezellige na-praat avond. 
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Voor deelname moet U zich wel opgeven! We willen als 
organisatie graag weten op hoeveel deelnemers we kunnen 
rekenen. Het kan door onderstaande strook ingevuld bij 
een van de bestuursleden af te geven, maar liever via de 
website waar het deelname formulier ook op zal worden 
geplaatst. 
Na ontvangst van uw opgave wordt gekeken of u het 
lidmaatschapsgeld voor 2019 al heeft betaald. Er gelden 
immers verschillende prijzen voor wél en niet leden van de 
vereniging. Als dat is voldaan, - of u geeft zich op als lid en 
voldoet direct uw lidmaatschapsgeld -, ontvangt u op uw 
adres per deelnemer: 
• polsbandje voor deelnemers dat u dient te dragen 
• bon voor een ijsje met topping 
• 3 consumptie munten per persoon (alle drankjes zijn 

verkrijgbaar voor 1 munt met uitzondering van een glas 
wijn. Dat is 1 ½ munt. Meer munten zijn te koop 
tijdens het feest: 10 stuks voor € 2.00) 

• bon voor deelname aan de BBQ. 
Het kinder BBQ pakket is een frikandel, een      
hamburger en een stokje saté. 

  Het volwassenen BBQ pakket bestaat uit:  
5 verschillende soorten vlees, kipkerriesalade met     
vruchten, Afrikaanse aardappelsalade, Stokbrood 
met kruidenboter en drie verschillende soorten 
sauzen. 

• Borden en bestek zijn aanwezig in de CuliKever. 
 
……….. x volwassenen (leden van de vereniging)   € 10,00 
………… x kinderen       (leden van de vereniging    €   5,00 
………… x volwassenen (geen leden)      € 12,50 
………… x kinderen       (geen leden )      €   7,50 
………… x Lidmaatschap van de vereniging € 7,50 per jaar. 
Naam:…………………………………………………………………………………. 
Adres:…………………………………………………………………………………. 
Email:………………………………….Telefoon……………………………….. 
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CéVé 
Schapen wassen  
We genieten iedere dag 
van onze mooie schapen 
i n de w i j k , maar ze 
worden wat onzichtbaar 
na de winter!  
Wie wil helpen om ze op 
woensdag 5 juni om 15.00 
uur een wasbeurtje te 
geven? Iedereen mag 
meehelpen en we ver-
w a c h t e n z e k e r d e 
kinderen   Snoepie en Aaksie 
die de schapen een naam hebben gegeven. Vraag zoveel 
mogelijk vriendjes, broers en zussen, papa’s en mama’s, 
opa’s en oma’s buren om te komen helpen, dan is het zo 
gedaan!Je mag je eigen emmer en borstel meebrengen, 
maar wij zorgen ook voor schoonmaakmiddelen. 

Graag even opgeven voor 1 juni dan zorgen wij voor een 
heerlijke traktatie….. 
Bij:      Hannie de Feyter.        bellevista@zeelandnet.nl  
Of:       Corry Dijke                 corrydijke@outlook.com  
Doe mee en geef het goede voorbeeld om onze wijk netjes 
te houden! 
  
4de GarageSale wijk Noordhoek 
Beste medewijkbewoners, 
Het zal u ongetwijfeld zijn ontgaan 
vorig jaar, de derde garagesale die is gehouden in onze 
wijk.  
Dat is wederom een buitengewoon groot succes geworden 
met een kleine 78 (!) deelnemers. Ook het aantal 
bezoekers en belangstellenden op het centrale punt in de 
Garnaetwei was weer meer dan eerdere jaren. 
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De weergoden waren ons beter gezind dan het jaar ervoor 
en daarom waarschijnlijk meer belangstelling en hopelijk 
meer verkoop en gezelligheid. Desalniettemin heeft de 
werkgroep niet lang geëvalueerd en moeten nadenken of 
we in 2019 weer een garagesale gaan organiseren. 
Kortom voor dit jaar staat er weer een garagesale gepland 
en wel op ZATERDAG 21 SEPTEMBER 2019 van 10.00 
uur tot en met 15.00 uur. 

U kunt uw deelname nu alvast kenbaar maken, tot en met 
vrijdag 13 september 2019. Deze dag sluit de inschrijving 
daar we anders niet meer in de gelegenheid zijn een goede 
plattegrond te maken met alle adressen erop. 
Aanmelden voor de GarageSale kan op het onderstaande 
adres:  
Hannie de Feijter,De Boomgaarden 14 
bellavista@zeelandnet.nl 
Voor informatie kunt u terecht bij: 
Hannie de Feijter,De Boomgaarden 14   
tel: 0113 – 227232  
Corry Dijke,  Siemenwei 47    
tel: 0113 – 213636 
Ook willen we weer aan bewoners 
vragen iets te bakken om op het centrale punt, de 
Garnaetwei, aan te bieden aan bezoekers, medebewoners 
etc. Ook daarvoor kunt u zich opgeven maar dan bij:  
Anke Ruehl  Garnaetwei 5 ankeruhl19@gmail.com 

We maken er hopelijk met z'n allen weer  een gezellige en 
leuke dag van. Gaarne zien we uw aanmeldingen met veel 
plezier tegemoet en zet zaterdag 21 september 2019 
alvast in uw agenda!  
Volgend jaar is het eerste lustrum van de GarageSale en 
willen we wellicht voor een andere opzet gaan kiezen. 
Ideeën hiervoor zijn welkom op het emailadres van Hannie, 
maar moeten wel uitvoerbaar zijn.  
Namens team werkgroep 4de garagesale wijk Noordhoek. 
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Danny Moens    
Wijkvereniging  'NOORDHOEK' 
Website:  www.noordhoekgoes.nl 

              
Voorzitter 
Cees Verkuil       Langemeet 103   4464 BJ GOES    
0113-220292      voorzitter@noordhoekgoes.nl                           
06-38222971   cverkuil@planet.nl 

Secretaris 
Willeke van Baalen  secretaris@noordhoekgoes.nl  
06-11868262   (ook doorgezonden naar de voorzitter) 

                                      
Penningmeester 
Danny van Solm  Langemeet 52    4464 BE GOES  
06-15301524   desolmpjes@hotmail.com 

Website 
Glyn Duyzer   De Stelle 32      4464 BP  GOES 
06-28095268   glyn.duyzer@gmail.com 

Denkt U eraan de contributie à € 7,50 te betalen 
Het rekeningnummer bij de RABObank is: 

NL39RABO0116047437  
t.n.v. Wijkvereniging Noordhoek. 

Wilt u bij betaling aub. uw lidmaatschapsnummer vermelden en/ of 
uw adres. Dat is fijn voor de verdere 

verwerking van de gegevens.
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